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 Innehållsförteckning 
 
 § 13 Godkännande av dagordning 
 § 14 Information vid mötet 
 § 15 Analyserande förklaring om intäkter för VA och fjärrvärme 
 § 16 Projektmedel för omstruktureringsuppdrag 
 § 17 Periodisering av investeringar, från år 2013 till år 2014 
 § 18 Taxor och avgifter, år 2014 – Måltidsabonnemang 
 § 19 Taxor och avgifter, år 2014 – Bredband 
 § 20 Hyresavtal om kostnadstäckning för Stiftelsen Arjeploghus elevhem,  
  år 2014 
 § 21 Revidering av Verksamhetsplan och budget, år 2014 – 2016  
 § 22 Motion – Inför landsbygdsförsäkrade beslut 
 § 23 Revidering av arbetsordning för kommunfullmäktige avseende antal  
  ledamöter och ersättare, enligt 5 kap 1,3,4 Kommunallagen 
 § 24 Revidering av Reglemente för Krisledningsnämnden 
 § 25 Revidering av Reglemente för Handikapp- och pensionärsrådet 
 § 26 Utvärdering tobaksfri kommun 
 § 27 Redovisning av delegeringsbeslut 
 § 28 Delgivningar 
 § 29 Verkställda uppdrag 
 § 30 Ej verkställda uppdrag för perioden 2009-01-01 – 2014-01-30 
 _____ 
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 Ks § 13 
 Godkännande av dagordning 
 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Godkänna föreslagen dagordning. 
 _____ 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 14 
 Information vid mötet 
 
 Kommunalrådets rapport 
 
 Tillväxt, KS 2014-02-07 
 Rapporten gäller för tiden från 8 november och till idag, 20140204. 
 
 Den 20 november var ett antal av Arjeplogs ungdomar närvarande vid en 

Inflytandedag för Unga i Arvidsjaur. Mina frågor till dem handlade bl a om 
vilket innehåll en kulturskola ska ha och vilka mötesplatser de ser framför 
sig. Vi har engagerade och fina ungdomar och frågan om en mötesplats 
ligger högt upp på deras önskelista. Det behöver vi försöka lösa. 

 
 Den 26/11 hade utvecklingsavdelningen anordnat en dag där arbetsledare, 

förvaltningschefer och förtroendevalda möttes för att tala om både att mäta 
resultat och hur våra styrdokument hänger ihop. Vi fick bl a lyssna till Ulrika 
Johansson om ”framtiden vill bo i Jämtland”  och Ray Rist´s tankar om 
resultatmätning. Jag vill understryka vikten av att försöka delta vid den här 
typen av samlingar. 

 
 Vid strukturfondspartnerskapets möte den 4 dec klubbades finansiering till 

utbyggnad av Arvidsjaurs flygplats. Att detta var möjligt att finansiera kom av 
att Gällivare tackat nej till en stor summa pengar till sin flygplats p g a att 
många av deras byggärenden hindras i en lång överklagningsprocess. Detta 
lyfter två utmaningar – att domstolarna tar för lång tid på sig att hantera 
överklagningar samt vikten av att utvecklingsfrågor är förankrade i bygden. 
Är vi samlade och överens om vad som behöver göras när medlen finns 
tillgängliga så kan vi eventuellt undvika framtida stridigheter. (Understryker 
dock att jag inte menar att en enskild kommuninnevånare ska fråntas rätten 
att överklaga ett beslut.) På samma möte fick Akademi Norr också drygt 1,5 
miljoner för ett integrationsprojekt för ”strategisk samverkan med målet att få 
unga utrikesfödda att stanna kvar och bidra till tillväxten i mindre 
inlandskommuner”. Jag pratade med Anne Åberg idag och de inriktar sig på 
att dra igång och koncentrerar sig på: hur tar vi emot utandsfödda med 
akademisk kompetens? vilka kompetensbehov har vi i kommunerna? Var är 
vi bäst betjänta av samordning mellan oss 13? Samt inte minst: hur fångar 
vi upp alla goda exempel? 

   Forts 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 14 
forts Information vid mötet 
 
 Kommunalrådets rapport, forts 
 I samband med Akademi Norrs direktionsmöte i Arjeplog den 5-6/12 

anordnades även tillväxt- och utvecklingsseminarier om bl a attraktivitet och 
”branding”. Själva direktionsmötet handlade mycket om hur vi får 
universiteten att vara närvarande i våra kommuner. Undersökningar visar att 
vi har låg utbildningsnivå samt att dessa nivåer och avstånden till lärosätena 
korrelerar. Resultat från Australien visar att med en annan inriktning på hur 
utbildning erbjuds kan man komma långt.  

 
 8 januari träffades kommunförbundets direktion och länets riksdagsmän och 

-kvinnor för ett gemensamt informationsutbyte. Tyvärr var flera av 
riksdagsmännen förhindrade att delta.  

 
 Strandskyddsproblematiken har också varit på agendan under perioden. 

Kommande detaljplaner på olika ställen i kommunen har diskuterats och 
förankrats och där har de flesta problem gått att lösa. Strax före jul fick vi en 
dom från mark- och miljödomstolen som gav bygglov för ett hus i 
Mellanström i ett område utpekat i den LIS-policy som KF antagit. 
Domstolen gick emot Länsstyrelsens uppfattning och uttalade klart och 
tydligt att en LIS-policy som vår gäller fram till dess att ÖP:n är färdig. Strax 
efter helgerna kom dock ett avslag på ett bygglov i Sundnäs med 
motiveringen att detta hus skulle komma att ligga för långt från nästa, 
angränsande hus – dvs att bebyggelsen sprids ut för mycket. Jag tar alla 
chanser – och det vet jag att ni andra också gör – att tala om 
strandskyddets hämmande effekt på vår kommun. Vi har också svarat på 
Boverkets remiss, jag har informerat Landshövdingen om våra specifika 
behov, lämnat vår argumentation för att han ska kunna ha detta med sig i 
Strandskyddsdelegationen och jag har alldeles nyss varit medförfattare, 
tillsammans med företrädare för KTH, SmåKom samt Region Västerbotten 
och SKL, av en debattartikel som vi försöker få med i DN. 

 
 Kommunbygderådet har haft möte under perioden. Vi ser möjligheter att 

förmera byapengen men vi vill gärna diskutera en koppling också till 
serviceutvecklingsprogrammet samt att dessa extra medel också ska kunna 
sökas av företrädare för den största byn (centralorten) och dess föreningar. 

   Forts 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 14 
forts Information vid mötet 
 
 Kommunalrådets rapport, forts 
 
 Den 30 jan anordnade Invest in Norrbotten en seminariedag kring 

gemensamma investeringsansträngningar i Norrbotten och Skellefteå. 
Kommunen har tidigare avstått från medlemskap i denna organisation vilket 
jag vill ändra på. Är det någonstans vi behöver draghjälp från duktiga 
aktörer så är det inom detta område. 

 
 Arjeplog 2014-02-04 
 Britta Flinkfeldt Jansson, KSO 
 
 
 Kommunchefens rapport 
 
 Våren kännetecknas av ett intensivt boksluts-, budget- och 

löneprocessarbete i hela kommunen. I anslutning till detta har Arjeplog haft 
besök av Kommuninvests riskgrupp. De besöker just nu en del kommuner i 
området. Deltagande (KSO, KC och Redovisningschef) fick en presentation 
om Kommuninvest som organisation samt en bild över kommunens situation 
utifrån ett riskperspektiv. Hänsyn tas bland annat till befolkningsutveckling, 
total nettoskuld i koncernen, trender för statsbidrag och kostnader för en 
total riskbedömning i koncernen. Samtliga nyckeltal presenteras per 
invånare varför en svag befolkningstrend ger stort utslag på risk. Även 
storleken på upplåning slår igenom. Samtlig information är till stor hjälp vid 
analys av vilka åtgärder som kan ge störst effekt ur ett riskperspektiv. 

 
 Vad gäller omstruktureringsprojektet hänvisas i övrigt till bifogade 

delprojektrapporter, men ett par viktiga aspekter har kommit fram under den 
pågående inventeringsfasen som syftar till en heltäckande 
nulägesbeskrivning. Vikten av att anpassa taxor för bredband till nya 
omständigheter är en och behovet av resurser i form av extern konsult vad 
gäller fastighetsutredning under framtidens äldrevård är en annan. Hänvisar 
till separata tjänsteskrivelser i ärendet.  

 
 Rekryteringen av gemensam ekonomichef med Sorsele fortgår då den 

tidigare kandidaten tackat nej. 
   Forts 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 14 
forts Information vid mötet 
 
 Kommunchefens rapport, forts 
 Jag har under perioden deltagit i två kurser kring arbetsrätt (I Luleå 

tillsammans med förvaltningschefer och representant från lönekontoret) och 
lönepolitik (I Stockholm via SKL) Båda var väldigt nyttiga och givande. 
Vidare har en lönekartläggning påbörjats, något som också är både nyttigt, 
givande och intressant. Resultatet syftar till en analys av lönestrukturer 
utifrån ett jämställdhetsperspektiv, men kommer också att ge en mer 
djupgående bild av olika yrkens krav, uppgifter och uppdrag. 

 
 Skellefteåregionens inventering av potentiella samverkansområden fortgår 

med en presentation för referens- och styrgruppen på måndag 140210. 
 
 Ann Engberg, kommunchef 
 
 
 Socialchefens rapport 
 Information om verksamhet inom socialförvaltning 
 
 Ekonomi  
 De undantag från balanskrav som var fastställda till 1,26 kan inte tas med i 

bokslutet och därmed kommer socialförvaltningen ha ett minusresultat med 
drygt 4 miljoner. Anledningen till ovan är dels att förhandlingarna om 
neddragning av personal inte var genomförda före september 2013. Dels 
kostservices budget som hade minskats från 2012 med 2 årsarbetare (800 
Tkr) beslut om sammanslagning av tillagningsköken togs dock först i slutet 
av året och kan därmed inte heller tas med som undantag. Kostservice 
kommer även i början av 2014 ha kostnader utöver budgeten eftersom 
arbetet med ombyggnation, logistik mm. kommer att ta mer tid än beräknat 
och därmed kommer personalneddragningar senare i år. 

 
 Verksamhet 
 Rekrytering av verksamhetsutvecklare är färdig. 
 I början av februari har frukosten flyttats till Elevhemmet. Arbetet med 

sammanslagning av tillagningskök fortsätter enligt ovan. Arbetet med 
riktlinjer och policydokument inom kostservice har påbörjats. 

 Inom individ- och familjeomsorgen pågår rekrytering av en vikarierande 
socialsekreterare. Avtal angående handläggning av budget- och 
skuldsaneringsärende från Skellefteå är färdig.  

   Forts 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 14 
forts Information vid mötet 
 
 Socialchefens rapport, forts 
 
 Inom äldre- och handikappomsorgen fortgår implementering av samordning 

av personalresurser. Rutiner enligt ”Vägvisaren” är nästan färdig. 
Genomgång med de berörda enhetscheferna sker i slutet av februari. 
Erbjudande från Regionala kollektivtrafik-myndigheten i Norrbotten 
angående gemensam färdtjänst har kompletterats med beräkning av 
kostnader för varje kommun. Ärendet tas upp i socialchefsträff i början av 
mars för att veta hur de andra kommunerna ställer sig till för erbjudandet. 
Biståndshandläggare samt verksamhetsutvecklare kommer att genomgå 
äldres behov i centrum (ÄBIC) som inkluderar ICF-metod för bedömning om 
fysisk och psykisk hälsa, rörlighet mm. hos äldre. 

 Tjänsteköp angående LSS-handläggning har inte genomförts utan väntar 
fortfarande Arvidsjaurs svar. MBL förhandlingarna angående arbetsledning 
för Personliga assistenter har genomförts. I dagsläge är det dock osäkert 
om den tillförordnade arbetsledaren kommer att fortsätta vilket i sin tur 
resulterar till en ny rekryteringsprocess.  

 Inom e-hälsa är främst prioriterad eventuellt gemensam förhandling om 
digitalt larmsystem i ordinarie boende tillsammans med andra kommuner i 
Norrbotten. Arjeplog har även fått möjlighet att testa tre kameror för tillsyn 
om det hittas personer med tillsyn som är intresserade av att delta. SITHS-
kort har skaffats till socialförvaltning men kräver en genomgång med de 
berörda användarna. Samordnad individuell vårdplanering i öppenvård har 
inte kommit igång.  

 Räddningstjänst tänker säga upp avtalet med NLL om beredskap vid hot 
och våld under jourtiden. Avtalet löper till augusti 2014 därefter har 
personalen i jourverksamhet inte några andra möjligheter än att ringa till 
polisen vid behov eftersom det i Arjeplog inte finns säkerhetsbolag.  

 Inom flyktingmottagning fortgår arbetet för gemensam Integrationsenhet. 
Assistent, som ska upprätta rutiner för eftersökning från migrationsverket 
beräknas börja i sin tjänst den 2 mars.  

 
 Eija Lugnet, 
 socialchef 
   forts 
  

Justerandes sign 
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 Ks § 14 
forts Information vid mötet 
 
 Utvecklingsenhetens rapport 
 
 Tillväxt - Utvecklingsenhetens rapport 
 Året började med den inspirerande nyheten att Arjeplog är en av de mest 

företagsvänliga kommunerna i Norrbottens län. Mer om detta i 
Argentis/Näringslivsfunktionens rapport som bifogas som egen bilaga. 
Januari präglas annars av administration inför bokslut, projektrapportering 
och ansökningar. Ett omfattande arbete för en verksamhet som i  stor 
utsträckning är projektfinansierad. Möjligheter till externt finansierat 
administrativt stöd ska undersökas för en effektivisering av verksamheten. I 
bilaga bifogas, enligt önskemål, projektredovisning från Tillväxtorienterad 
service. 

 
 Utvecklingsenheten tar en aktiv del i Åddåsist- omstruktureringsarbetet.  

Delprojektet för Lärcenter innebär flytt till Hornavanskolan, som planeras 
vara genomförd efter sportlovet. Kommunikatören har en viktig funktion när 
det gäller intern och extern information om processen. Kompetens- och 
servicekartläggningserbetet en annan. Enheten representerade kommunen i 
projektmöte i Norsjö i januari om förstudien om samverkan med 
Skellefteåregionen.  

 
 Pilotplaneringsprojektet med framtagande av utvecklingsstrategi och 

översiktsplan fortsätter med arbetsnamnet ”Åvddån1 – Framåt”. Arbetsgrupp 
och styrgrupp har haft möten liksom trafik- och klimatgrupperna. Synpunkter 
har lämnats till Trafikverket angående aktuell trafikplanering i korsningen vi 
Silvervägen. Disposition och arbetsfördelning har gjorts. Former för 
medskapande dialoger diskuteras. Samråd med Länsstyrelsen angående 
miljökonsekvensbeskrivning har skett muntligt.  Dialog förs med 
Silvermuseet angående insatser angående kulturmiljöer i bebyggd miljö och 
andra frågor. Finansiering och prioritering av framtagande av 
gestaltningsprogrammet utifrån genomförd förstudie utreds.  Tyvärr 
beviljades inte förlängning av Akademi Norrs projekt Attraktiva platser som 
kunnat bidra till finansieringen. 

   forts 
  

1 Pite/Arjeplogsamiska 
Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 14 
forts Information vid mötet 
 
 Utvecklingsenhetens rapport, forts 
 I samverkan med Destination Arctic Circle och Swedish Lapland har 

entreprenörer i Silvervägens fjällområden träffats i Vuoggatjålme främst 
angående infrastrukturen av leder och stugor och andra planfrågor. 
Problematiken vad gäller elleveranser togs upp och utvecklingsenheten har 
ordnat ett möte om detta med representanter för Vattenfall den 26 februari i 
Jutis. En trygg stabil elförsörjning är naturligtvis en avgörande tillväxtfaktor. 
En annan är tillgång till ett robust bredband. Ett arbetsmaterial/utkast till 
bredbandstrategi har tagits fram och ska diskuteras med Länsstyrelsen och 
IT- Norrbotten den 17 februari.  

 
 Förstudien angående bildande av Biosfärområde Vindelälven har fått 

positivt gensvar av lokala aktörer i Laisdalen, varför utvecklingsstrategen 
tillsvidare kommer att ingå i styrgruppen.  I samarbete med Tekniska 
kontoret jobbas på förslag på lösningar och finansiering angående ”spår” 
och broar för Vaukaleden, skoter och skidor. Enheten har deltagit på den 
dag för sommaraktiviteter som anordnades på Lyktan, på BIAK-möte, 
Kommunbygderåd och på Folkhälsoråd. Landsbygdsutvecklaren har även 
deltagit i ´Ta täten”- Jämställt tillväxtarbete. 

 
 Ungdomsprojekten fortsätter och under februari hoppas vi få till stånd ännu 

en träff med studieförbunden. I samverkan med civilsamhället, kyrkan, 
museet och föreningar erbjuds ett digert kulturutbud och vintermarknaden 
förbereds. Arbetet med att hitta bra former för kommande kulturskola pågår 
för fullt. Glädjande är också att ett ökande antal distansstudenter nyttjar 
Lärcenter denna termin. Marknadsföring av gymnasiet på mässa Bodö i 
januari upplevdes mycket positiv och lyckad med många 
intresseanmälningar. 

 / Ingela Edholm Forsberg 
 
 
 Samhällsutvecklingschefens rapport 
 
 Ett förslag till beslut beträffande upphandling av energibesparande åtgärder 

har lämnats för behandling efter att anbudstiden har löpt ut. 
 
 En upphandling av elenergi inom ramen för Skl:s avropsavtal pågår. 
 En upphandling av försäkringar har inletts. Underlag kommer att publiceras 

för marknaden inom kort. 
 En ny upphandling av renoveringsåtgärder vid Galtispuodavägen har 

utarbetats som inom kort kommer att publiceras. 
   Forts 
  
Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 14 
forts Information vid mötet 
 
 Samhällsutvecklingschefens rapport, forts 
 Ett möte har ägt rum den 6 februari i Arjeplog för att utarbeta projektering av 

ny huvudledning för avlopp över Vaukaselet via Hönsholmen samt vatten- 
och avlopp för eventuell exploatering av Hotell och villabostäder på Öberget. 

 
 Räddningstjänstens beredskap för att rädda egendom är genom tidigare 

omnämnt tankbilshaveri fortsatt låg. Reservdelar till tankbilen har ännu inte 
kunnat uppbringas. Ett äskande om medel för en nyare tankbil har därför 
lämnats som har kompletterats med en finansieringsplan. Planen går ut på 
att reducera kostnaderna för brandposter i privata fastigheter i motsvarande 
mån. 

 
 Detaljplanerna för Bredviken och Flyggsundet har överprövats och upphävts 

av länsstyrelsen. 
 
 Länsstyrelsen har, efter anmälan från Skellefteälvens 

vattenregleringsföretag, inlett en utredning av bebyggelse utmed 
dammkroppen efter Rattikvägen. Anmälaren gör gällande att bygglov har 
lämnats utan att höra närliggande sakägare och att iaktta gällande 
strandskyddsbestämmelser. Kommunen har att snarast lämna en detaljerad 
redogörelse av arkiverade handlingar till länsstyrelsen för bedömning. 

 
 En förstudie beträffande framtidens äldreboende har inletts i samarbete med 

landstinget. En projektgrupp har sammansatts av medarbetade från 
socialförvaltningen, tekniska kontoret och landstinget. Projektgruppens mål 
är att utarbeta ett underlag för inriktningsbeslut om vilket alternativ för 
samordnad äldreomsorg som vidare bör utredas i en fördjupad studie. Ett 
möte med företrädare för landstingsfastigheter har ägt rum i Luleå den 31 
januari. Ett nytt möte planeras i Arjeplog den 5 mars i Arjeplog för 
strukturering och formering av uppdraget. 

 
 Handläggare Christer Andersson 
 
 
 Niklas Westling, Folkhälsorådet 

- Information om Folkhälsorådets arbete och styrelse. 
 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Lägga informationen till handlingarna. 
 _____ 
  

Justerandes sign 
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 Ks § 15 Ks 2013/119 
 Analyserande förklaring om intäkter för VA och fjärrvärme 
 
 Sammanfattning 
 Kommunstyrelsen, 2013-04-15 § 63, gav samhällsutvecklingschefen i 

uppdrag att till kommunstyrelsens sammanträde den 13 maj 2013 lämna en 
analyserande förklaring varför intäkterna inte följer de taxehöjningar som 
beslutats om gällande VA-, renhållnings- och fjärrvärmeverksamheterna. 

 
 Beslutsunderlag 
 Tjänsteutlåtande av VA-ingenjör Jonas Callin, 2013-12-05. 
 
 Arbetsutskottets förslag 2013-12-16 § 87: 
 Godkänna lämnad förklaring om intäkter för VA och fjärrvärme. 
 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Godkänna lämnad förklaring om intäkter för VA och fjärrvärme. 
 
 Beslutsexpediering  
 Samhällsutvecklingschefen. 
 _____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Justerandes sign 
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 Ks § 16 Ks 2013/386 022 
 Projektmedel för omstruktureringsuppdrag 
 
 Inför de omfattande omstruktureringar som Arjeplog nu står inför har 

kommunen ett akut behov av stöd i olika avseenden. Möjligheten till köp av 
tjänst avseende framförallt fastighetsingenjörskompetens har därför 
undersökts via ett antal kommuner i Norr- och Västerbotten. Kommunens 
förfrågan har dock hittills inte lett till något utfall.  

 
 Inom ramen för omställningsarbetet är behovet av utredningskapacitet för 

sammanslaget äldreboende som är mest akut för att underlag för beslut om 
nyinvestering för ändamålsenliga lokaler kan utarbetas. En förstudie som 
jämför tillgängliga alternativ bör därför snarast möjligt genomföras med 
målsättning att klarlägga vilka alternativ som är realistiska för eventuell 
projektering/investering. 

 
 Projektmedlen avses för att: 
 - utreda möjliga alternativ till lämpliga lokaler för sammanslagen  
   äldreomsorgsverksamhet  i en fastighet . 
 - utverka förslag till mer rationell drift och underhåll av primärfastigheter 
 - utreda potentiell samverkan med till exempel bostadsstiftelsen 
 
 Kostnaden för att genomföra denna förstudie har preliminärt beräknats 

uppgå till 200 tkr. 
  
 Beslutsunderlag 
 Tjänsteutlåtande, Christer Andersson, 2014-01-15: Projektmedel för 

utredning inför sammanslaget äldreboende. 
 Tjänsteutlåtande, Ann Engberg 2014-01-27: Projektmedel för 

omstruktureringsuppdrag Sammanslaget äldreboende. 
 
 Allmänna utskottets förslag, 2014-01-27: 
 Föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige bevilja 200 000 kronor 

till projektmedel för en förstudie om sammanslaget äldreboende.  
 
 Medelsanvisning: Upplåning. 
 
 Fullmäktige beslutar att en reglering av det negativa resultatet inte skall 

göras (undantas balanskravet) med hänvisning till synnerliga skäl, större 
omstruktureringsåtgärd i syfte att uppnå en god ekonomisk hushållning. 
Beslut med stöd av Kommunallagen 8 kap. 4 § fjärde stycket. 

   Forts 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 14  
 
 
 
 Ks § 16 Ks 2013/386 022 
forts Projektmedel för omstruktureringsuppdrag 
 
 Kommunstyrelsens förslag 
 Föreslå kommunfullmäktige bevilja 200 000 kronor till projektmedel för en 

förstudie om sammanslaget äldreboende.  
 
 Medelsanvisning: Upplåning. 
 
 Fullmäktige beslutar att en reglering av det negativa resultatet inte skall 

göras (undantas balanskravet) med hänvisning till synnerliga skäl, större 
omstruktureringsåtgärd i syfte att uppnå en god ekonomisk hushållning. 
Beslut med stöd av Kommunallagen 8 kap. 4 § fjärde stycket. 

 _____ 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 15  
 
 
 
 Ks § 17 
 Periodisering av investeringar, från år 2013 till år 2014 
 
 Sammanfattning 
 För de investeringar som beviljats 2013 men inte är färdigställda ska 

äskande om överföring av innevarande års investeringsbudget göras för att 
kvarvarande medel ska kunna disponeras under 2014. 

 
 För att äskande i tilläggsbudget/tilläggsanslag avseende investering skall 

tas upp till behandling måste beloppet överstiga 1 prisbasbelopp 
(2013=44 500 kr). 

 Tilläggsbudget/tillägganslag skall alltid behandlas ytterst restriktivt. 
 
 Miljö-, bygg- och räddningsnämnden har behandlat ärendet den 30 januari 

2014. 
 
 Beslutsunderlag 
 Periodisering av investeringsbudget från år 2013 till år 2014. 
 Tjänsteutlåtande av Martin Stenlund, 2014-01-21: Överföring av 

investeringsmedel. 
 
 Förslag till beslut på sammanträdet 
 Elisabeth Bramfeldt (V) föreslår att kommunfullmäktige understryker att det 

är angeläget att underhåll av vägnätet i Arjeplog verkställs under 
budgetåret. 

 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Godkänna överflyttning av investeringsmedel med 1 045,5 tkr  
 från Ansvar 151, verksamhet 42012, projekt 1055  
 till Ansvar 151, verksamhet 089, projekt 1002. 
 
 Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 Föreslå kommunfullmäktige godkänna periodisering av investeringar från 

2013 med totalt 16 845,9 tkr. 
  
 Föreslår kommunfullmäktige att understryka att det är angeläget att 

underhåll av vägnätet i Arjeplog verkställs under budgetåret. 
 
 Beslutsexpediering 
 Ekonomikontoret. 
 Fastighetsingenjören. 
 Samhällsutvecklingschefen. 
 _____ 
 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 16  
 
 
 
 Ks § 18 Ks 2013/150 
 Taxor och avgifter, år 2014 – Måltidsabonnemang 
 
 Sammanfattning av ärendet 
 Socialnämnden föreslår kommunfullmäktige att fastställa följande nya taxor 

för måltidsabonnemang till personer med beviljad matdistribution till ordinärt 
boende.  

 De abonnemang som avser en måltid per dag är valet antingen lunch eller 
middag, man kan inte beställa lunch en dag och middag en annan. 
- En måltid per dag, måndag-fredag, kostnad 1 050 kr/mån 
- En måltid per dag måndag-söndag, kostnad 1 500 kr/mån. 
- Två måltider per dag, måndag-fredag, kostnad 2 100 kr/mån. 
- Två måltider per dag måndag-söndag, kostnad 3 000 kr/mån. 

 
 Beslutsunderlag 
 Protokollsutdrag socialnämnden, 2013-12-10 § 156. 
 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Socialchefen ges i uppdrag att utreda sänkning av pris per portion i 

restaurangerna för ålderspensionärer. 
 
 Kommunstyrelsens förslag 
 Föreslå kommunfullmäktige att fastställa följande nya taxor för 

måltidsabonnemang till personer med beviljad matdistribution till ordinärt 
boende.  

 För de abonnemang som avser en måltid per dag väljer man antingen lunch 
eller middag: 
- En måltid per dag, måndag-fredag, kostnad 1 050 kr/mån 
- En måltid per dag måndag-söndag, kostnad 1 500 kr/mån. 
- Två måltider per dag, måndag-fredag, kostnad 2 100 kr/mån. 
- Två måltider per dag måndag-söndag, kostnad 3 000 kr/mån. 

 
 Om man vill frångå det beställda måltidsabonnemanget och byta lunch mot 

middag, eller tvärtom, någon dag tillkommer en extra avgift på 20 kr/måltid 
 
 Beslutsexpediering 
 Socialchefen. 
 _____ 
 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 17  
 
 
 
 Ks § 19 Ks 2013/150 042 
 Taxor och avgifter, år 2014 – Bredband 
 
 Sammanfattning av ärendet 
 Tillsammans med driftsoperatören (Comdate) har IT-samordnaren reviderat 

prislistan så att den överensstämmer med de tjänster som tillkommit under 
senaste tiden så att den svarar upp mot gällande marknad. Denna bransch 
förändrar sig mycket snabbt och vi försöker att tillmötesgå kundernas krav 
med att skapa bra tjänster och funktioner. 

 Taxehöjningen medför ökade intäkter. 
 
 Beslutsunderlag 
 Tjänsteutlåtande av Thure Holmström, 2014-01-07: Revidering av taxor och 

avgifter gällande bredband. 
 Utdrag ur dokumentet Taxor och avgifter för Arjeplogs kommun år 2014. 
 
 Allmänna utskottets förslag, 2014-01-27 
 Föreslå kommunstyrelsen besluta ge uppdrag till kommunchefen att finna 

sätt att knyta taxan till index, självkostnad + påslag eller liknande, för att 
kunna debitera rimliga taxor med hänsyn till tjänsteinnehåll utan att behöva 
lyfta frågan till politisk behandling vid varje höjning. 

 
 Föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta om ändring av 

taxor och avgifter år 2014 Bredband, enligt förslag. 
 
 Förslag till beslut på sammanträdet 
 Elisabeth Bramfeldt (V) med biträde av Doris Johansson (C) och Alf 

Sundström (FP) föreslår avslag på allmänna utskottets förslag till 
kommunstyrelsen om index på taxor. 

 
 Kommunstyrelsens förslag 
 Föreslå kommunfullmäktige besluta om ändring av taxor och avgifter år 

2014 Bredband, enligt förslag, vilket motiveras av förändrat tjänsteinnehåll. 
 ____ 
 
 
 
 
  
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 18  
 
 
 
 Ks § 20 Ks 2013/397 042 
 Hyresavtal om kostnadstäckning för Stiftelsen Arjeploghus elevhem, år 2014 
 
 Sammanfattning av ärendet   
 Stiftelsen Arjeploghus förvaltar på kommunens uppdrag elevboenden och 

studenthem som främst syftar till att bereda gymnasieskolans externa elever 
möjlighet till boende under sin studietid i Arjeplog. Hyran för elevboende på 
Daghemsvägen, personalutrymme samt studenthem på Drottninggatan 
bestäms till den faktiska kostnaden och utgår från budget. Från detta 
avräknas de intäkter som elevboendet och studenthemmet genererar. 
Kommunen gör en kostnadstäckning till Stiftelsen på mellanskillnaden 
eftersom kommunen är skyldig att täcka Stiftelsens kostnadsunderskott. 
Detta var kommunen medveten om när upplägget sjösattes och ska alltså 
inte blandas ihop med den underskottstäckning på stiftelsens totala resultat 
som kommunen står som garant för. (Målsättningen är att behovet av 
underskottstäckning på längre sikt ska bli noll.)  

 
 Så långt innebär stiftelsens förslag avseende kostnadstäckningen ingen 

ekonomisk förändring. Ändringen innebär i stället att kommunen betalar 
hyra i förskott utefter budgeterade kostnader och kvartalsvis får tillbaka 
intäkterna objekten genererat i stället för att som nu betala in en 
kostnadstäckning baserat på prognoser i slutet på året. Detta är ett mer 
logiskt upplägg som klargör vad som är en kostnad och vad som är en 
intäkt. Det kommer även att bidra till bättre likviditet i stiftelsen under året. 

 
 Förslaget att erlägga hela årshyran i förskott kommer dock att föranleda 

kommunen ökade räntekostnader i storleksordningen 50 – 70 000 SEK.  
 Ett alternativ vore att kommunen betalar hyran kvartalsvis i förskott. Då blir 

lösningen mer analog med normalt förfarande för hyresbetalningar och 
ökningen av räntekostnader för kommunen begränsas samtidigt som 
likviditeten hos stiftelsen förbättras jämfört med nuläget. 

 
 Noteras bör även att det förväntade behovet av kostnadstäckning är cirka 

220 515 SEK högre än vad kommunen budgeterat för 2014. Slutligt utfall 
regleras dock i samband med årsbokslut 

 
 Ärendets beredning 
 Förslag om nytt upplägg togs upp på Stiftelsens sammanträde 131128 och 

har lämnats till kommunen för kommentar. 
   forts 
 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 19  
 
 
 
 Ks § 20 Ks 2013/397 042 
forts Hyresavtal om kostnadstäckning för Stiftelsen Arjeploghus elevhem, år 2014 
 
 Ekonomiska konsekvenser 
 Förslaget har mindre faktiska ekonomiska konsekvenser men innebär ett 

mer logiskt och lättförståeligt upplägg. Fördelningen av räntekostnader 
mellan kommunen och stiftelsen blir mer med verkligheten 
överensstämmande om hyra och intäkter erläggs kvartalsvis.  
 

 Detta kommer att påverka Stiftelsens likviditet positivt under året och är bra 
ur ett koncernperspektiv. 

 
 Måluppfyllelse 
 Ökad tillgänglighet är ett av kommunens mål. Där tas mest sikte på 

kommunikationsaspekten men det finns också ett uppdrag att se över 
tillgängligheten inom kommunen ur andra synvinklar. Att genomföra de 
föreslagna ändringarna skulle innebära ett mer logiskt handhavande, vilket i 
sin tur underlättar för allmänhet och intressenter att ta besluten till sig. Det 
bidrar till ökad tillgänglighet 

 
 Beslutsunderlag 
 Protokollsutdrag Stiftelsen Arjeploghus, 2013-11-28 § 7: Bokslut 2014. 
 Tjänsteutlåtande av Ann Engberg, 2014-01-07: Hyresförslag elevboenden. 
  
 Allmänna utskottets förslag 2014-01-27 
 Föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att godkänna avtalet 

med Stiftelsen Arjeploghus, enligt förslag, med tillägg att blockhyrorna 
debiteras kvartalsvis i förskott samt delegera till kommunstyrelsen att 
underteckna detta. 

 
 Kommunfullmäktige noterar att enligt budget för Stiftelsen Arjeploghus 2014 

kommer en avvikelse från kommunens budget på cirka 220 000 kronor att 
föreligga. 

 
 Förslag till beslut på sammanträdet 
 Elisabeth Bramfeldt (V) föreslår att Stiftelsen Arjeploghus innan 

kommunfullmäktige särredovisar de olika elevhemmens intäkter och 
kostnader. 

   Forts 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 20  
 
 
 
 Ks § 20 Ks 2013/397 042 
forts Hyresavtal om kostnadstäckning för Stiftelsen Arjeploghus elevhem, år 2014 
 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Stiftelsen Arjeploghus ska innan kommunfullmäktige särredovisa de olika 

elevhemmens intäkter och kostnader. 
 
 Kommunstyrelsens förslag 
 Föreslå kommunfullmäktige att godkänna avtalet med Stiftelsen 

Arjeploghus, enligt förslag, med tillägg att blockhyrorna debiteras kvartalsvis 
i förskott samt delegera till kommunstyrelsen att underteckna detta. 

 
 Kommunfullmäktige noterar att enligt budget för Stiftelsen Arjeploghus 2014 

kommer en avvikelse från kommunens budget på cirka 220 000 kronor att 
föreligga. 

 
 Jäv 
 Britta Flinkfeldt Jansson (S), Rolf Laestander (S), Veronica Burman (S) och 

Alf Sundström (FP) anmäler jäv och deltar inte i ärendets handläggning och 
beslut. 

 
 Beslutsexpediering  
 Stiftelsen Arjeploghus. 
 _____ 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 21  
 
 
 
 Ks § 21 Ks 2013/141  
 Revidering av Verksamhetsplan och budget, år 2014 – 2016 
 
 Sammanfattning av ärendet 
 Kommunfullmäktige har beslutat om förändrad politisk organisation, där 

socialnämnden, barn- och utbildningsnämnden och näringslivsnämnden 
upphört från och med 1 jan 2014 och deras verksamheter har ingått i 
kommunstyrelsen från och med 1 jan 2014. 

 Det medför att de upphörda nämndernas budget ska ingå i 
kommunstyrelsens budget.  

 
 Målen har behållits med fått ändrad rubrik till kommunstyrelsen. 
 Budgetramarna har flyttats från de berörda nämnderna till 

kommunstyrelsen, vilket innebär att kommunstyrelsens ram nu  
är 168 982 tkr 

 
 Beslutunderlag  
 Tjänsteutlåtande av Nina Lestander, 2014-01-16: Revidering av 

Verksamhetsplan och budget 2014 – 2016. 
 Förslag till reviderad Verksamhetsplan och budget 2014-2016. 
 
 Allmänna utskottets förslag 2014-01-27: 
 Föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige fastställa den 

reviderade Verksamhetsplanen och budget för 2014-2016. 
 
 Kommunstyrelsens förslag 
 Föreslå kommunfullmäktige fastställa den reviderade Verksamhetsplanen 

och budget för 2014-2016. 
 _____ 
 
 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 22  
 
 
 
 Ks § 22 Ks 2013/42 009 
 Motion – Inför landsbygdssäkrade beslut 
 
 Sammanfattning 
 Ulf Ottosson (C) anmälde följande motion på kommunfullmäktige den 18 

februari 2013: 
 ”Motion för en hållbar kommun för både stad, tätort och landsbygd, enligt 

Fälldinmodellen/Flataklocksmodellen. 
 Centerpartiet vill att alla beslut ska landsbygdssäkras, d v s att politiken 

innan beslut tas ska ta fram hur beslutet kan påverka landsbygden, positivt 
eller negativt. Motionen hoppas på att fullmäktige beslutar att införa 
landsbygdssäkring som ett sätt att se till att även vi tar beslut som gagnar 
alla medborgare utan att göra skillnad och se till att de politiska beslut som 
tas blir rättvisa och väl grundade utifrån ett geografiskt perspektiv. Det får 
inte vara så att vi tar beslut som gagnar tätorten och missgynnar 
landsbygden. Vi måste vara säkra på att de beslut som tas hanterar 
medborgarna rättvist oavsett var de bor i vår kommun.  

 Politiska beslut får ofta andra konsekvenser för landsbygden än vad de får 
för tätorten. Det betyder att politikens konsekvenser för de som bor utanför 
tätorten måste bedömas. Det kan handla om invånarnas 
levnadsförhållanden, trivsel, service, hälsa, infrastruktur, tillgänglighet med 
mera. 

 Centerpartiet och regeringen har infört så kallad landsbygdssäkring vid 
regeringsbeslut och att det nu är dags för en sådan även för politiska beslut 
som tas i landsting och kommuner. Den kallas för Fälldinmodellen eller 
Flataklocksmodellen.  

 Genom att införa landsbygdssäkring så ökar möjligheterna för en hållbar 
utveckling i hela vår kommun. 

 Motionären föreslår fullmäktige besluta: 
 att alla beslut som tas ska Landsbygdssäkras.” 
 
 Yttrande från utvecklingsenheten 
 Arjeplogs kommun tar upp aktuella glesbygdsfrågor i Kommunbygderådet, 

som i dagsläget har tio stycken byarepresentanter. De fungerar samtidigt 
som en remissinstans och därigenom värnar de glesbygdens intressen. Den 
modellen bedöms uppfylla de syften som efterfrågas i motionen. 

 Under förutsättning att bygderådet delar uppfattningen, besvaras motionen 
med att Arjeplogs kommun i dag bedöms ha en bra modell för dialog och 
medinflytande från landsbygden utanför Arjeplogs tätort.    

 
 Motionen föreslås därigenom besvarad. 
   Forts 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 23  
 
 
 
 Ks § 22 Ks 2013/42 009 
forts Motion – Inför landsbygdssäkrade beslut 
 

Allmänna utskottets förslag 2014-01-27 
 Föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige anse motionen 

besvarad med hänvisning till utvecklingsenhetens yttrande. 
 
 Förslag till beslut på sammanträdet 
 Doris Johansson (C) föreslår att även BIAK ska vara remissinstans i 

landsbygdsfrågor. 
 
 Beslutsgång 
 Ordförande ställer proposition på bifall till respektive avslag på Doris 

Johansson förslag och finner att kommunstyrelsen avslår förslaget. 
 
 Kommunstyrelsens förslag 
 Föreslå kommunfullmäktige anse motionen besvarad med 

utvecklingsenhetens yttrande:  
 Arjeplogs kommun tar upp aktuella glesbygdsfrågor i Kommunbygderådet, 

som i dagsläget har tio stycken byarepresentanter. De fungerar samtidigt 
som en remissinstans och därigenom värnar de glesbygdens intressen. Den 
modellen bedöms uppfylla de syften som efterfrågas i motionen. 

 Under förutsättning att bygderådet delar uppfattningen, besvaras motionen 
med att Arjeplogs kommun i dag bedöms ha en bra modell för dialog och 
medinflytande från landsbygden utanför Arjeplogs tätort.    

 _____ 
  
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 24  
 
 
 
 Ks § 23 Ks 2011/403 
 Revidering av arbetsordning för kommunfullmäktige avseende antal 

ledamöter och ersättare enligt 5 kap 1,3,4 Kommunallagen   
 
 Sammanfattning av ärendet 
 Enligt 5 kap 1, 4 § Kommunallagen, som träder i kraft 2014-02-01, 

bestämmer fullmäktige hur många ledamöter och ersättare fullmäktige ska 
ha. 

 För kommuner med 8 000 röstberättigade och därunder ska antalet 
ledamöter bestämmas till ett udda tal och till minst 21. Antalet ersättare ska 
utgöra en viss andel, dock högst hälften av det antal platser som varje parti 
får i fullmäktige.  

 Beslutet om antal ledamöter i fullmäktige ska beslutet tillämpas först när val 
av fullmäktige förrättas nästa gång i hela landet. 

 
 Besluten om antal ledamöter och ersättare ska fattas före utgången av 

februari månad valåret och Länsstyrelsen ska meddelas beslutet. 
 
 Kommunstyrelsen, 2014-01-13 § 7, gav uppdrag till kommunfullmäktiges 

fasta beredning att lämna förslag om eventuell minskning av antalet 
ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige till kommunstyrelsens 
sammanträde 2014-02-10. 

 
 Beslutsunderlag 
 Protokollsutdrag kommunstyrelsen, 2014-01-13 § 7: Antal ledamöter i 

kommunfullmäktige. 
 Protokollsutdrag, Fullmäktiges fasta beredning, 2014-01-15, § 7 
  
 Fasta beredningens förslag till kommunfullmäktige 
 Föreslå kommunfullmäktige besluta att antalet ledamöter i 

kommunfullmäktige ska minskas från 31 till 21. 
 Antalet ersättare ska utgöra högst hälften av det antal platser som varje 

parti får i fullmäktige. 
 
 Kommunstyrelsens förslag 
 Föreslå kommunfullmäktige besluta att antalet ledamöter i 

kommunfullmäktige ska minskas från 31 till 21. 
 Antalet ersättare ska utgöra högst hälften av det antal platser som varje 

parti får i fullmäktige. 
 _____ 
 
 
 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 25  
 
 
 
 Ks § 24 Ks 2010/165 
 Revidering av reglemente för krisledningsnämnden 
 
 Sammanfattning  
 Kommunfullmäktige har beslutat om förändrad politisk organisation, där 

socialnämnden, barn- och utbildningsnämnden och näringslivsnämnden 
upphört och att deras verksamheter har ingått i kommunstyrelsen från och 
med 1 jan 2014.  

 Det medför av reglementet för krisledningsnämnden ändras gällande  
§ 4 Sammansättning. 

 
 Beslutsunderlag 
 Förslag på reviderat Reglemente för krisledningsnämnden. 
 
 Allmänna utskottets förslag 2014-01-27 
 Föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige anta reviderat 

reglemente för krisledningsnämnden. 
 
 Vice ordföranden i kommunstyrelsen ska tillika vara vice ordföranden i 

krisledningsnämnden. 
 
 Kommunstyrelsens förslag 
 Föreslå kommunfullmäktige anta reviderat reglemente för 

krisledningsnämnden. 
 
 Vice ordföranden i kommunstyrelsen ska tillika vara vice ordföranden i 

krisledningsnämnden. 
 _____ 
 
 
 
 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 26  
 
 
 
 Ks § 25 Ks 2007/122 
 Revidering av reglemente för Handikapp- och pensionärsrådet 
 
 Sammanfattning  
 Kommunfullmäktige har beslutat om förändrad politisk organisation, där 

socialnämnden, barn- och utbildningsnämnden och näringslivsnämnden 
upphört och att deras verksamheter har ingått i kommunstyrelsen från och 
med 1 jan 2014.  

 Det medför av reglementet för Handikapp- och pensionärsrådet ändras 
gällande Sammansättning. 

 
 Beslutsunderlag 
 Förslag på reviderat Reglemente för Handikapp- och pensionärsrådet. 
 
 Allmänna utskottets förslag 2014-01-27 
 Föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige anta reviderat 
 reglemente för Handikapp- och pensionärsrådet. 
 
 Kommunstyrelsens representant ska utgöras av sociala utskottets 

ordförande. Ingen representant utses från allmänna utskottet. 
  
 Kommunstyrelsens förslag 
 Föreslå kommunfullmäktige anta reviderat Reglemente för Handikapp- och 

pensionärsrådet. 
 
 Kommunstyrelsens representant ska utgöras av sociala utskottets 

ordförande. Ingen representant utses från allmänna utskottet. 
 _____ 
 
 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 27  
 
 
 
 Ks § 26 Ks 2009/258 
 Utvärdering tobaksfri kommun 
 
 Sammanfattning av ärendet 
 2010-04-19 § 45 antog Arjeplogs kommun en policy om tobaksfri arbetstid, 

vilket innebär att ingen skulle utsättas för tobaksrök på sitt arbete och att 
medarbetare inte använder tobak under arbetstid. Med arbetstid menas den 
tid man tjänstgör, inklusive pauser. Lunchrasten är inte arbetstid. Under 
2012 beslutades att samma riktlinjer även ska gälla arvoderade politiker. I 
samband med detta beslutades att införandet av riktlinjerna ska utvärderas.  
 
Utvärderingen har utgått från de frågor som antogs i beslutet: 
Hur har riktlinjerna fungerat? Vad har kostnaderna varit? Hur många har 
slutat med tobak? Har hälsan blivit bättre? Konkretisera rökning och annan 
tobaksanvändning. Vad kommer kostnaderna bli för tobaksanvändning? 

  
 Ärendets beredning 
 De frågor som beslutats om har ställts till ledningsgruppen vilka efter 

utvärdering i sina verksamheter har svarat. Ett sammanvägt resultat 
presenteras här. 

 
 Ledningsgruppen anser att tobaksfri arbetstid, utifrån förtroende för 

individens eget ansvar, i grunden är en bra inställning och föreslår därför att 
utvärderingen läggs till handlingarna medan verksamheterna åter 
aktualiserar dess innehåll. Riktlinjerna tas också med i en revidering av 
introduktionsrutinerna vid nyanställningar. 

 
 Bakgrund 
 Det tycks finnas en samstämmighet i att det finns potential för förbättringar 

vad gäller att hålla riktlinjerna levande kontinuerligt och därmed öka 
efterlevnaden. Dock verkar information om riktlinjerna initialt och vid 
nyanställningar ha gått ut till alla verksamheter. Efterlevnaden verkar bättre 
bland rökare än de som nyttjar snus.   

 
 Det är svårt att med någon större säkerhet kvantifiera resultaten, dels 

eftersom inga uppgifter om hur många som nyttjade tobak när policyn 
infördes finns att jämföra med nuläget. Dels är det också svårt att avgöra 
vad som är förändringar i till exempel andel tobaksanvändare eller hälsotal 
där förändringen direkt kan relateras till riktlinjernas införande. Det finns 
emellertid personer som under perioden slutat röka eller snusa, och vid 
några tillfällen har ersättning för nikotinersättningsmedel lämnats.   

   Forts 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 28  
 
 
 
 Ks § 26 Ks 2009/258 
forts Utvärdering tobaksfri kommun 
 
 Ekonomiska konsekvenser 
 Inga kostnader för tobaksavvänjande mediciner har bokförts, varken före 

riktlinjerna infördes eller senare. Dock rapporterar vissa verksamheter att 
hjälpmedel utgått men eftersom de inte konterats som tobakavvänjning 
under perioden vet vi inte vad det kostat. Det är dock knappast sannolikt att 
det rör sig om några större summor. 

 
 Att sluta snusa eller röka, eller att aldrig börja, måste emellertid innebära en 

avsevärd privatekonomisk vinst för individen 
 
 Miljökonsekvenser 
 Att utsättas för ofrivillig tobaksrök kan vara ett arbetsmiljöproblem för 

många. Därför bör levande och efterföljda riktlinjer mot användning av tobak 
under arbetstid innebära en förbättring av arbetsmiljön. Till detta ska läggas 
att på så sätt slipper även allmänhet, kunder och brukare utsättas. 

 
 Förvaltningens ståndpunkt 
 Ledningsgruppen anser att tobaksfri arbetstid, utifrån förtroende för 

individens eget ansvar, i grunden är en bra inställning och föreslår därför att 
utvärderingen läggs till handlingarna medan verksamheterna åter 
aktualiserar dess innehåll. Riktlinjerna tas också med i en revidering av 
introduktionsrutinerna vid nyanställningar.  

 
 Beslutsunderlag 
 Tjänsteutlåtande av Ann Engberg, 2014-01-16: Tobaksfri kommun, 

revidering av riktlinjer. 
 
 Allmänna utskottets förslag 2014-01-27 
 Föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige godkänna 

utvärderingen. Verksamheterna uppmanas aktualisera dess innehåll. 
Riktlinjerna tas med i en revidering av introduktionsrutinerna vid 
nyanställningar. 

 
 Kommunstyrelsens förslag 
 Föreslå kommunfullmäktige godkänna utvärderingen. Verksamheterna 

uppmanas aktualisera dess innehåll. Riktlinjerna tas med i en revidering av 
introduktionsrutinerna vid nyanställningar. 

 _____ 
 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 29  
 
 
 
 Ks § 27 
 Redovisning av delegeringsbeslut 
 
 Sammanfattning av ärendet 
 Kommunstyrelsen har överlåtit sin beslutanderätt till utskott, ordförande och 

tjänstemän i enlighet med kommunstyrelsens delegeringsordning. 
 
 Dessa beslut ska redovisas till kommunstyrelsen. Redovisningen innebär 

inte att kommunstyrelsen omprövar eller fastställer delegeringsbesluten. 
Däremot får kommunstyrelsen återta lämnad delegering eller föregripa ett 
beslut i ett enskilt ärende av den som fått beslutanderätten genom att själv 
ta över ärendet och fatta beslut. 

 
 Beslutsunderlag 
 Delegeringsbeslut, 2014-01-31. 
 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Godkänna ovanstående redovisning av delegeringsbeslut. 
 _____ 
 
 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 30  
 
 
 
 Ks § 27 
 Delgivningar 
 
 Beslutsunderlag 
 Delgivningar – perioden 2014-01-01 – 2014-01-30. 
 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Lägga ovanstående delgivningar till handlingarna. 
 _____ 
 
 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 31  
 
 
 
 Ks § 28 
 Verkställda uppdrag 
 

1. Ks 2013119 042 
 Kommunstyrelsen 2013-04-15 § 63. 
 Verksamhetsberättelse, Kommunstyrelsen år 2012. 
 Uppdrag ges till samhällsutvecklingschefen att till kommunstyrelsens 

sammanträde 2013-05-13 lämna en analyserande förklaring varför 
intäkterna inte följer de taxehöjningar som beslutats om gällande VA-
renhållnings- och fjärrvärmeverksamheterna. 

 Uppdrag ges till personalsekreteraren att till kommunfullmäktiges 
sammanträde redovisa antalet årsanställda och inte antalet tjänster. 

 
 Behandlas vid dagens sammanträde. 
 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Lägga redovisning av verkställda beslut till handlingarna. 
 _____ 
 
 
 
 
 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 32  
 
 
 
 Ks § 29 
 Ej verkställda uppdrag för perioden 2009-01-01 – 2014-01-30 
 

1. Ks 2011/134 149 
Kommunstyrelsen 2011-06-07 § 95. 
Kontaktpolitiker och tjänstemannarepresentanter för vattenfrågor 
Uppdra till samhällsutvecklingsförvaltningen att samordna det 
kommuninterna vattenförvaltningsarbetet och årligen, i samband med 
rapportering till Vattenmyndigheten, också rapportera arbetet till 
kommunstyrelsen. 

 
 Se tjänsteutlåtande av Ingela Edholm Forsberg, 2014-01-12: Rapportering 

internt vattenförvaltningsarbete. 
 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Tjänsteutlåtandet från Ingela Edholm Forsberg lämnas till Allmänna 

utskottet för beredning innan beslut i kommunstyrelsen. 
 
 2. Ks 2010/229 020 
 Kommunstyrelsen 2012-03-26 § 42. 
 Redovisning av mertid 2011: 
 Uppdrag ges till kommunchefen att till kommunstyrelsens sammanträde  

1 juni 2012 återkomma med ett formulerat uppdrag för att följa strukturellt 
kopplade mertidsuttag, både på politisk och verksamhetsnivå samt hur 
redovisningen ska formuleras. 

 Kommunstyrelsen, 2013-11-19 § 206 gav uppdrag till kommunchefen att till 
kommunstyrelsens sammanträde den 2 dec 2013 redovisa tidplan över 
arbetet. 

 
 Inget formulerat uppdrag och ingen tidplan över arbetet har inkommit till 

Enheten för nämndservice till och med 30 januari 2014. 
 
 3. Ks 2012/91 
 Kommunstyrelsen 2012-06-01 § 72. 
 Revisionsrapport – Mertids- och arvodesgranskning 2011. 
 Uppdrag ges till ekonomichefen att beakta revisionsrapporten och 

revisorernas rekommendationer vid framtagande av internkontrollpolicy för 
Arjeplogs kommun. Arbetet ska redovisas senast 2012-12-31. 

 Kommunstyrelsen, 2013-11-19 § 206 gav uppdrag till kommunchefen att till 
kommunstyrelsens sammanträde den 2 dec 2013 redovisa tidplan över 
arbetet. 

 
 Ingen rapport och ingen tidplan har inkommit till Enheten för nämndservice 

till och med 30 januari 2014. 
   forts 
  
Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2014-02-07 33  
 
 
 
 Ks § 29 
forts Ej verkställda uppdrag för perioden 2009-01-01 – 2013-12-08 
 
 4. Ks 2013/230 042 
 Kommunstyrelsen 2013-06-10 § 123. 
 Delårsuppföljning, januari – april 2013. 
 Uppdrag ges till socialchef tillsammans med kommunchef att utreda vilken 

stimulans Arjeplogs kommun kan ge för att undersköterskor och andra 
utbildar sig till sjuksköterskor. 

 
 Ingen utredning har inkommit till Enheten för nämndservice till och med  

30 januari 2014. 
 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Lägga redovisningen av ej verkställda beslut till handlingarna. 
 _____ 

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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